
Mine herrer, kære venner. 

 

Så fik vi taget hul på tyve tyve. 

Igen et helt anderledes samvær. 

Peder mente i sin tale til os, at begivenheden måske kunne betegnes som 

Nytårskur med Nytårstaffel. Godt set! 

 

Efter en kop kaffe og en god snak gik vi alle muntert i gang med at 

tilberede maden og dække taffelbordet ledsaget af musik fra gamle vinyl 

plader fra det forrige årtusinde. 

Måltidet indledtes med stående fællessang, hvorefter taflet kunne tage 

sin begyndelse. 

Stor munterhed og fortællelyst herskede under hele taflet. 

 

Peder havde forberedt en overraskende Quiz, som I allerede har modtaget. 

 

Peders tale om årets begivenheder i Det HerreLige KulTurSelskab med 

påfølgende overvejelser over de ikke uvæsentlige sager, som vor drot og 

hendes 1. minister i deres Nytårstaler havde undladt at komme ind på 

indbragte ham stor anerkendelse. 

 

Senere blev det vedtaget, at vi alle er blevet udnævnt til Æresmedlemmer 

af Det HerreLige KulturSelskab. Dette gælder selvfølgelig også de 

fraværende herrer. Vi er jo alle i den korte ende af livet, så der er 

ingen grund til at vente med en sådan udnævnelse. 

Tillykke til os allesammen ;-)) 

 

Jeg tror godt, jeg på deltagernes vegne kan skrive, at vi i 2021 skal 

overveje at gentage succesen og så kalde det for en tradition. 

Det var for mig dejligt at opleve, hvorledes flere af deltagerne havde 

gjort sig store anstrengelser for at kunne komme frem til Hou denne dag. 

For de to som var forhindrede i at deltage, skålede vi behørigt og 

sendte dem vore bedste tanker. 

 

Erland vil undersøge med Flemming, om det er muligt, at vores næste 

event kan foregå på den gamle Papfabrik i Bruunshåb. 

 

Endelig blev det bragt op, om vi een gang om året skulle invitere vore 

damer med til en event i DHK. Det overvejer vi nøje!?! 

 

Mine herrer tak for året der svandt og velkommen i tyve tyve. 

 

Med herrelig og kærelig hilsen 

 

Jens 


